
Zpráva předsedy ÚP Hradec Králové 

Vážení přátelé, 
vítám Vás na dnešní výroční schůzi naší územní pobočky zde v Čeperce. 
Pojďme se spolu podívat v krátkosti zpět za uplynulým rokem 2011. 
Můžeme ho hodnotit z pohledů, boxerklubu České republiky, územní pobočky 
nebo soukromých. Některé z nich můžeme považovat za velmi důležité. 
A to zejména:finanční situaci Boxerklubu ČR, která je mnohem stabilnější oproti 
minulým rokům, (i když příjmy z ČKS nebyly v takové výši jako v předchozích 
létech. 
Bylo méně členů, méně vrhů a štěňat). Výboru BK ČR se podařilo začít vydávat 
barevný Zpravodaj, který vychází včas a pravidelně. 
Co se týká  činnosti územní pobočky se výbor scházel podle potřeby a řešil 
úkoly, které vyvstaly z potřeb pobočky minimálně jednou za dva měsíce. 
            Usnesení z minulé členské schůze a úkoly, kterými schůze výbor pověřila  
byly splněny. Mezilidské vztahy jsou v naší pobočce na velmi dobré úrovni. 
Nedějí se žádné podvody v chovatelské, ani výcvikové oblasti. Při akcích, které 
pobočka pořádá je velmi dobrá a přátelská atmosféra a já bych si přál, aby to 
tak zůstalo i nadále. Pořádali jsme několik výcvikových setkání ve Spytě. 
Při nácviku obran nám figurují Pavel a Jiří Šmídovi. Účastníci setkání jsou s prací 
figurantů velmi spokojeni a já jim touto cestou děkuji. Poděkování za organizaci 
výcvikových setkání patří také paní Janě Žemličkové. Pořádali jme dva svody 
dorostu a dvě zkoušky chovnosti na kterých se prokázala stále stoupající úroveň 
povah. Trasa vytrvalostní zkoušky již tradičně vedla od Devíti křížů u Červeného 
Kostelce údolím řeky Úpy přes Babiččino údolí na cvičiště ve Spytě. 
               Také tyto akce proběhly v přátelském a kamarádském duchu. Za jejich 
organizaci a průběh děkuji poradci chovu panu Josefu Dolejšovi, který Vás ve 
své zprávě bude určitě informovat podrobněji.  
               V měsíci červenci byl uspořádán tradiční letní výcvikový tábor, který byl 
všemi účastníky velmi kladně hodnocen. Na táboře byla zorganizována 
přednáška výcviku s praktickou ukázkou. Přednášel mistr republiky ve výkonu 
pan Vladimír Vácha z Havlíčkova Brodu. Za průběh tábora děkuji paní Janě 
Žemličkové, která tábor organizovala a vedla, instruktorům Vladimíru Žáčkovi a 
Ivo Miščukovi, figurantům Pavlu a Jiřímu Šmídovým, kteří vyšli vstříc 
požadavkům účastníků tábora. Děkuji také slečně Kateřině Laučíkové a jejímu 
příteli, kteří se starali o občerstvení tábora.        
           Na klubovou výstavu v Žernově-Rýzmburku konanou 8. 10. 2011 se 
přihlásilo rekordních devadesát šest vystavovatelů. Nejvíce ze všech klubových 
výstav v roce 2011. I přes nepřízeň počasí se výstava vydařila, zásluhou 
rozhodčích pana Miloslava Auterského, který posuzovali psi a pana Josefa 
Dolejše, který posuzoval všechny třídy fen. Také děkuji zapisovatelkám 



v kruzích slečnám Kateřině Šmídové a Pavle Morávkové. Vedoucím kruhů J. 
Kaplanovi, I. Miščukovi a ostatním, kteří v kruzích pomáhali. Děkuji paní Pavle 
Šatné za přípravu katalogu, přejímku a přípravu areálu. ZKO Žernov-Rýzmburk 
za pomoc při přípravě výstavy a občerstvení při výstavě. 
                Při zahájení výstavy předali zástupci územní pobočky poděkování 
s pěknými poháry od sponzora výstavy za reprezentaci na výběrových  
závodech a WM Atibox v roce 2010.  
                Také chci vyzdvihnou a poděkovat členům pobočky za účast na 
výstavách v České republice i v zahraničí a členům, kteří se věnují výcviku. 
Nyní v krátkosti ke změnám, které výbor navrhl pro další období. Změnit 
poskytovatele www stránek. Od příštího týdne bude nová adresa stránek: 
 www.bk-hk.webnode.cz. Stránky bude spravovat a aktualizovat Pavla 
Morávková, které můžete zasílat i příspěvky k uveřejnění. Členové výboru Karel 
Novák a Luboš Šmída se rozhodli, že nebudou kandidovat v dnešních volbách 
na další volební období. Výbor proto navrhl další čtyři členy, kteří budou 
kandidovat v dnešních volbách. Pro konferenci budeme volit tři delegáty a 
náhradníka.  
                 V letošním roce má naše pobočka naplánovány dva svody dorostu a 
dvě zkoušky chovnosti v termínech: 21. dubna a 15. září 2012. 
Nácviky na zkoušky chovnosti se budou konat vždy týden před akcí. 
Vytrvalostní zkouška bude uspořádána po svodu a zkoušce chovnosti 15. září 
2012. V přihláškách uvádějte i číslo telefonu pro případné upřesnění programu,  
nebo nácviku.  
 Letní výcvikový tábor se bude konat v termínu 7. – 14. července. 
 Tyto akce budou pořádány na kynologickém cvičišti Česká Skalice – Spyta. 
Klubová výstava CACK se bude konat 6.října2012 podle možností opět 
v kynologickém areálu Žernov – Rýzmburk, nebo v případě ukončení nájmu ZKO 
bude přeložena na kynologické cvičiště ZKO Jaroměř.  
               Nyní ještě děkuji sponzorům panu Šmídovi, který tiskne pro naši 
pobočku propozice výstavy, katalogy a ostatní tiskoviny. Panu Luksíkovi za 
pěkné ceny na výstavu. Děkuji také končícímu výboru za jeho práci zejména 
Karlu Novákovi a Luboši Šmídovi, kteří jak jsem se již zmiňoval kandidovat 
v dnešních volbách nebudou, ale určitě na boxery a naší pobočku nezanevřou. 
Ostatní oblasti činnosti postihnou členové výboru ve svých zprávách. Vám všem 
děkuji za pozornost a přeji Vám i Vašim blízkým ať je rok 2012 nejméně tak 
úspěšný jako byl ten uplynulý. 
 
 
Josef Morávek 
předseda územní pobočky Hradec Králové        

http://www.bk-hk.webnode.cz/

